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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi (nr 194) 
25 maja 2023 r. 
Komisja Rolnictwa i Rozwoju Wsi, obradująca pod przewodnictwem posła Leszka 
Galemby (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o Funduszu Ochrony Rolnictwa (druk 
nr 3226). 

W posiedzeniu udział wzięli: Ryszard Bartosik sekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi wraz ze współpracownikami, Paweł Wyszyński zastępca dyrektora Departamentu Interwencji 
Rynkowych Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, Katarzyna Wysocka  doradca  ekonomiczny 
w Departamencie Rolnictwa i Rozwoju Wsi Najwyższej Izby Kontroli, Marcin Hydzik prezes zarządu 
Związku Polskich Przetwórców Mleka, Władysław Serafin prezes zarządu Krajowego Związku Rolni-
ków, Kółek i Organizacji Rolniczych, Magdalena Osińska dyrektor Działu Prawnego Polskiej Federa-
cji Producentów Żywności, Grzegorz Anczewski doradca w Krajowej Radzie Izb Rolniczych, Dorota 
Grabarczyk analityk rynku mleka w Polskiej Federacji Hodowców Bydła i Producentów Mleka, Kata-
rzyna Capecka specjalista w Polskim Związku Hodowców i Producentów Trzody Chlewnej „Polsus”, 
Szymon Ponitka rzecznik prasowy Korony Młodych. 

W posiedzeniu udział wziął pracownik Kancelarii Sejmu: Jolanta Boratyn-Dąbkowska, Paulina 
Gontarz, Dariusz Myrcha, Anna Rajewska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; 
Konrad Nietrzebka, Wojciech Paluch – legislatorzy z Biura Legislacyjnego. 
Poseł Kazimierz Plocke (KO): 

Panie przewodniczący, proponuję rozpocząć posiedzenie, ponieważ jest już najwyższy czas. 

Poseł Jerzy Małecki (PiS): 
Szanowni państwo, prosimy o cierpliwość. Jeszcze dwie minuty. Pan przewodniczący 
właśnie kroczy i przybędzie. 

Poseł Piotr Borys (KO): 
Trzecie spóźnienie i zmiana przewodniczącego. Słuchajcie, a możemy poprosić, żeby roz-
począł wiceprzewodniczący, a przewodniczący dojdzie w międzyczasie? Poczekać, tak? Ok. 

Przewodniczący poseł Leszek Galemba (PiS): 
Dzień dobry państwu. Serdecznie państwa witam. Otwieram posiedzenie Komisji Rol-
nictwa i Rozwoju Wsi. 
Witam państwa posłów oraz przedstawicieli Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

na czele z sekretarzem stanu, panem Ryszardem Bartosikiem, przedstawicieli Krajo-
wego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, Najwyższej Izby Kontroli oraz wszystkich przyby-
łych gości. 
Stwierdzam kworum. 
Porządek dzienny dzisiejszego posiedzenia został państwu dostarczony i obejmuje 

rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie ustawy o Funduszu Ochrony Rolnictwa (druk 
nr 3226). Czy są uwagi do porządku obrad? Nie słyszę uwag. Porządek dzienny uważam 
za przyjęty. 
Przystępujemy  do realizacji  porządku  dziennego.  Szanowni  państwo, marszałek 

Sejmu, zgodnie z art. 54 ust. 1 regulaminu Sejmu, skierowała w dniu 16 maja br. uchwałę 
Senatu w sprawie ustawy o Funduszu Ochrony Rolnictwa (druk nr 3226) do Komisji 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi w celu rozpatrzenia. Uchwała zawiera trzy poprawki. Przystę-
pujemy do rozpatrzenia poprawek. 
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Poprawka nr 1. Czy jest obecny przedstawiciel Senatu, żeby ją przedstawić? Jeżeli 
nie, to czy strona rządowa ma uwagi do zgłoszonej poprawki? 

Sekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi Ryszard Bartosik: 
Jesteśmy przeciw poprawce. 

Przewodniczący poseł Leszek Galemba (PiS): 
Jakie jest stanowisko Biura Legislacyjnego? 

Legislator z Biura Legislacyjnego Konrad Nietrzebka: 
Popieramy stanowisko strony rządowej. 

Przewodniczący poseł Leszek Galemba (PiS): 
Czy są uwagi ze strony posłów? Przystępujemy do głosowania. 
Kto z pań i panów posłów jest za pozytywnym zaopiniowaniem poprawki nr 1? 

Poseł Kazimierz Plocke (KO): 
Panie przewodniczący, czy można by było troszkę opóźnić o trzydzieści sekund? Pani 
przewodnicząca Dorota zmierza na nasze spotkanie. 

Poseł Piotr Borys (KO): 
Przewodniczący spóźnił się kwadrans. 

Poseł Kazimierz Plocke (KO): 
Przewodniczący spóźnił się piętnaście minut, a my prosimy o trzydzieści sekund. 

Przewodniczący poseł Leszek Galemba (PiS): 
Rozumiem. Bardzo przepraszam. Poczekamy. 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czekamy dwie minuty. 
Głosowało 27 posłów. Za było 11 posłów, przeciw 16. 
Stwierdzam, że Komisja negatywnie opiniuje poprawkę nr 1. 
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 2. Czy jest obecny senator, żeby ją przed-

stawić? Czy strona rządowa ma uwagi go zgłoszonej poprawki? 

Sekretarz stanu w MRiRW Ryszard Bartosik: 
Jesteśmy przeciw poprawce. 

Przewodniczący poseł Leszek Galemba (PiS): 
Rozumiem. Jakie jest stanowisko Biura Legislacyjnego? 

Legislator Konrad Nietrzebka: 
Nie mamy uwag. 

Przewodniczący poseł Leszek Galemba (PiS): 
Czy państwo posłowie chcą zabrać głos? Strona społeczna? Nie widzę, nie słyszę. Przy-
stępujemy do głosowania. 
Kto  z pań  i panów  posłów  jest  za pozytywnym  zaopiniowaniem  poprawki  nr  2?  

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyników. 
Głosowało 29 posłów. Za było 13 posłów, przeciw 16. 
Stwierdzam, że Komisja negatywnie opiniuje poprawkę nr 2. 
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 3. Czy strona rządowa ma uwagi go zgło-

szonej poprawki? 

Sekretarz stanu w MRiRW Ryszard Bartosik: 
Opinia jest negatywna. 

Przewodniczący poseł Leszek Galemba (PiS): 
Biuro Legislacyjne. 

Legislator Konrad Nietrzebka: 
Przychylamy się do stanowiska strony rządowej. 

Przewodniczący poseł Leszek Galemba (PiS): 
Czy ktoś z państwa posłów chciałby zabrać głos w sprawie poprawki? Dziękuję. Przystę-
pujemy do głosowania. 
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Kto  z pań  i panów  posłów  jest  za pozytywnym  zaopiniowaniem  poprawki  nr  3?  
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyników. 
Głosowało 29 posłów. Za było 13 posłów, przeciw 16. 
Stwierdzam, że Komisja negatywnie opiniuje poprawkę nr 3. 
Na tym zakończyliśmy rozpatrywanie poprawek Senatu. 
Szanowni państwo, musimy jeszcze wybrać posła sprawozdawcę. Proponuję, żeby 

Komisja  wybrała  ponownie  na sprawozdawcę  pana  posła Macieja  Górskiego,  który 
wcześniej reprezentował Komisję przy tym projekcie. Czy pan poseł zgadza się zostać 
sprawozdawcą? Czy jest sprzeciw? Nie słyszę. Stwierdzam zatem, że Komisja dokonała 
wyboru posła sprawozdawcy. 
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia. 
Protokół z dzisiejszego posiedzenia będzie wyłożony do przejrzenia w sekretariacie 

Komisji w Kancelarii Sejmu. 
Zamykam posiedzenie Komisji. 


